

Referat



Håndballgruppen - SSK			
Periode: April	Tid: 18:00-21:00	Møtenr.: 03	Nullpunkt: Årskiftet
Referent:	Trude S		
Tilstede:	Stian M, Aina L, Trude S, Marianne, Dag Helge		
Forfall:	Paal T L, Anders Fältnäs		
Sak nr.	Sak	Frist:	Ansv.:
Generelt	Konstituering av Håndballgruppen Leder: Marianne Skarholm Nestleder: Stian Mikkeltborg Sekretær: Trude Lillehaug Solberg Kasserer: Stian Mikkeltborg Sportslig leder Ungdom og Senior: Anders Fältnäs Sportslig leder Barn: Paal T Lilletvedt Utdanningskoordinator: Paal T Lilletvedt Dommerkontakt: Aina Larsen Dugnadsansvarlig (arrangementsansvarlig): Elisabeth?? Trude og Dan Helge Styremedlem: Alle Frivillighetsansvarlig: Politiattestansvarlig: Irene? Spillerkontaktansvarlig: Erstatte for Monica Berntsen	09-Apr-2019	Marianne
2018/117	"Banner" til sving Søknad om samfunnsnyttige midler "Publikum og reklame" Spurt Info Reklame om tilbud for banner		
2018/118	Sund 3 faktura 9270,- + avmelding av lag?		
2018/120	Reisestøtte Partille Cup ca400,- pr utøver		
2018/131	Idrettsakademi vs Strategidokumentet Lage skriv til Hovedstyret		
2018/132	Omlægging og forenkling av utstyrsordningen		

2018/050	Sportsplan. Ønsker at noen ser helhetlig på alle sportsplaner slik at den overordnede strategiplanen til Sotra SK gjenspeiles i de ulike sportsplanene til f.eks håndball, fotball og turn. Sportsplan for håndball er under vurdering for utgivelse.	01-02-19	Stian
2019/001	Etablere treningsgruppe for damelag, med oppstart snarest. Håndballgruppen jobber med å nå ut til potensielle spillere. Skriv ferdigstilt. Tilrettelagt for oppstart av håndballtrening fra februar.	28-01-19	Paal/Stian
2019/002	Ferdigstille avtale med MIL, KIL og VIL om å overta ansvaret for guttespillere i alderen 00-06	Avsluttet?	Anders
2019/003	Basistrening. Hva gjelder for klubbens medlemmer? Skal man kjøre felles treninger på tvers av idrettene? Forhører oss med hovedstyret	Neste hovedstyre møte	Stian
2019/004	Trenere for neste sesong. Noen lag trenger nye trenere. Anders har noen tanker rundt dette, og jobber med å få på plass reelle alternativ.	28-02-19	Anders
2019/005	Dersom man skal benytte seg av treningsrom i SA, bør man ha utstyr som er tilpasset brukerne. Det er ønskelig å investere litt i vekter mm. Utarbeide felles skriv fra alle idrettene som benytter SA om ønske og se om der er felles enighet. Førsteutkast laget og distribuert til håndballgruppen for kommentarer		Stian
2019/011	Trenere neste sesong - planlegge		
2019/018	Håndballgalla - Avslutning for senior		

Håndballgruppen